
OBEC KAPUSANY
oBEcNV uRen rapuSaNy
Hlavnf 104/6, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA
Napisan6 v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho

dfia 11. aprila 2014 so zaiiatkom o 15:00 hod na Obecnom rirade v Kapu5anoch

Pritomni:
lng. JAn Zemt6k, prednosta obecn6ho riradu
Poslanci podfa prezendnej listiny
Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatel'ka
PhDr. Maririn Bada - konzultant pre soci6lne programy
PaedDr. Radoslav Ru5d6k
Ing. Jozef Ka5d5k

Program:
I . Otvorenie.
2. Vol'ba komisii (nrivrhovii, urdenie overovatel'ov z6pisnice).
3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. Zriadenie Komunitno - socirilneho centra v obci KanuSanv.
5. Spr6va o dinnosti v ZS s MS Kapu5any.
6. Rozpodtov6 opatrenie t,. ll20l4 v ZS s MS KapuSany.
7. Sprdva o dinnosti obce za L Stvrt'rok 2014
8. Rozpodtov6 opatrenie obce KapuSany d. l/2014.
9. Dodatok d. 2 k Zmluve o zriadeni spolodn6ho obecndho irradu zo dna I 5.7.2009.
10. Ziadosti.
I I . Rdzne.
12. Diskusia.
13. Z6ver.

Bodi. I - Otvorenie

Zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnfch
a obozn6mil ich s programom zasadnutia. P. starosta skon5tatoval, Ze pritomn;fch je 6 poslancov,
teda zastupitel'stvo je uzniiSaniaschopn6. P. starosta sa opftal pritomnlfch, di majf nejakd
pripomienky k programu zasadnutia.
Ziadne pripomienky neboli.

Hlasovanie za predloZen;i nSvrh: za:6 proti: 0 zdrZal sa: 0



Bod i. 2 - Vol'ba komisii

P. starosta navrhol poslancov do komisii.
N6vrhov6 komisia: Jozef Bada
Overovatelia z5pisnice: p. Jana Antolov6, Anton Mathia
P. starosta dal hlasovat' za predloZeny n6vrh.

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za: 5 proti:0 zdrlal sa: p. Koko5ka

Bod i. 3 - Kontrola plnenia uzneseni

Starosta obce obozniimil poslancov splnenim uzneseni zposledn6ho zasadnutia OcZ.
Skon5tatoval, Ze flohy vyplivajtce z uzneseni s[ splnen6 aZ na k0pu osobndho motorovdho
vozidla. Opyital sa poslancov, di niekto z pritomnfch m6 pripomienky k plneniu irloh.
Pripomienky k plneniam riloh z uzneseni neboli.

Bod i. 4 - Zriadenie Komunitno - sociilneho centra v obci KapuSanv

P. starosta uviedol, Ze v tejto veci obec vstripila do jednania s PhDr. Mari6nom Badom, ktor6ho
ziirovefi privital. PoZiadal p. Badu, aby obozndmil poslancov s n6vrhom konceptu zriadenia
Komunitno - soci6lneho centra a odovzdal mu slovo.
P. Bada na rivod oboznrimil poslancov so svojou predch6dzaj0cou dinnost'ou; prejavil l'ritost', Ze

sa nepodarilo v naiej obci zriadit' Domov socialnych sluZieb (d'alej len DSS) a z6rovefi
obozn6mil poslancov, Ze DSS bol zriadenly v KruZlove okres Bardejov. N6sledne p. Bada
obozndmil poslancov s koncepciou Komunitno - soci:ilneho centra. Komunitno - soci6lneho
centrum by bolo zriaden6 pre cca 28 klientov, kde by boli posk)4ovand Specializovand
poradenstvo pre seniorov a ich rodinn;ich prisluSnikov, poZidoviia zdravotnickych
a kompenzadny/ch pom6cok, sluZba jedrilne a dovoz stravy pre seniorov, sluZby denn6ho centra
pre seniorov, domiice tiesiovi volanie, prepravnii sluZba a don65ka liekov, opatrovatefskii sluZba,
dennly' stacion6r. V zmysle pl6novanlich komunitnych sluZieb vznikne miestnost' pre matky
s det'mi. Rozpodet zriadenia a prev6dzkovania komunitno - socielneho centra bude spracovani
na ziklade Stridie rekonStrukcie blivalej materskej Skoly. V5etky vlastnicke prriva k budove
a pozemkom zostanf bez zmien - budri majetkom obce Kapu5any a prev6dzkovatel'om
komunitno - soci6lneho centra bude S.O.S. neziskov6 organi zAcia na zirklade zmluvy o prenAjme.
R6ta sa s dvoma alebo 3 pracovnymi miestami, ktor6 by chceli obsadit'obdanmi obce.
P. KokoSka sa opjtal, Ze kto bude hradit'n6klady na rekonltrukciu, na do p. Bada uviedol, Ze dast'
n6kladov bude hradit'obec a dast' organiz6cia S.O.S..
P. Koko5ka uviedol, Ze ako prv6 by bolo potrebn6 stretnutie s obdanmi ulfc, ktorych sa to tika
a aZ potom nech sa vyjadria poslanci. Na to p. Mathia zareagoval s otAzkou, Ze predo by sa malo
stretnit' len s obdanmi danlich ul(c a navrhol, aby sa k tomuto projektu vyjadrili v5etci obdania
obce. Z6rovefi pripomenul p. Koko5kovi, Ze pri prejednrivani DSS najprv bol za zriadenie DSS
a nesledne sa podpisal do peticie proti DSS.
V dase o l5:25 hod. sa dostavil p. Lapo5.
P. starosta skon5tatoval, Ze ak poslanci navrhnf stretnutie s obdanmi, nech sa dohodne termin,
nakol'ko on osobne s tlim nem6 probl6m a urobi^to vel'mi r6d s tlim, Ze sa prikklia k p. Mathiovi,



Le ak by malo byt' stretnutie, tak nech sa kon6 so vietklimi obdanmi. Ndsledne sa oplftal
poslancov, di s[ za stretnutie s obdanmi.
Poslanci sri za stretnutie s obdanmi, preto k tomuto prijimajri:

Uznesenie E. lll20l4
Obecnd zastupitel'stvo KapuSany ukladii starostovi obce zvolat'verejnd zhromaZdenie obyvatel'ov
obce Kapu5anv di.a 25.4.20'14 o l8:00 hod.

Hlasovanie za oredloZenV n6vrh: za:7 proti: 0 zdrLal sa:. 0

P. starosta pod'akoval p. Badovi za podand inform6cie.

Bod i. 5 - Snrriva o iinnosti v ZS s MS Kapu5anv

P. starosta odovzdal slovo p. riaditefovi Ru5ddkovi.
P. RuSd6k upovedomil poslancov s podtom Ziakom a s ich prospechom, s ich doch:idzkou. Pri
neospravedlnenich hodinrich sri vodi Ziakom vyvodend opatrenia, pridom podotkol, Ze spolupriica
s obcou vo veci vyme5kiivania hodin u Ziakoch je na vel'mi dobrej frovni v porovnanl s infmi
obcami._Informoval akjch olympi6d sa Ziaci ztidastnili a s aklim v;y'sledkom; akly'ch projektov sa
ZS s MS zfdastnila; s vjsledkom monitoringu; s podtom deti, ktor6 sa zridastnili z6pisu do L
rodnika, kol'ko deti ztoho bolo prijatlich (bud[ vytvoren6 dve prv6cke triedy v kaZdej po 15

Ziakov) a dvom Ziakom bol udeleny odklad.

P. starosta poZiadal poslancov, aby si pripravili materi6l, ktor;i im bol zaslany - rozpodet Skoly.
Pre5iel jednotlivd poloZky, na ktorich by sa dalo u5etrit'v porovnanI s derpanim v minulom roku,
ktor6 n6sledne konzultoval s p. Ru5drikom. Skon5tatoval, Ze v globdle n6rast v prev6dzkoqich
n6kladoch oproti minuldmu roku je 60.000,- € pridom podl'a odhadu minimiilne 30.000,- € bude
zvy5n;ich, ktord by sa mohli pouZit' napr. na telocvidfiu. Ziroveit p. starosta informoval
poslancov, Ze do jedrilne bola zakipen6 panvica, v telocvidni sa namontovali reguladn6 ventily na
radiiitory, v Satni telocvidne sa urobila nov6 podlaha, skrinky, mal'ovanie, voda v kabinete a in6.
N6sledne navrhol, aby sa tento rozpodet prijal s tim, Ze v mesiaci jrln sa na d'alSom OcZ prijme
definitivny rozpodet.
P. Koko5ka sa opftal, Ze predo Skola neprijima ZVo dai., na do p. Ru5drik uviedol, Ze nem6 to kto
robit'. P. Koko5ka podotkol, Ze je predsa riaditel', tak nech to prikaie a nech sa zadne na tom
pracovat', nakol'ko Skola prich6dza o finandn6 prispevky.
P. Ru5drik uviedol, 2e je to na b6ze dobrovol'nosti a on nebude uditel'om prikazovat', kto bude
predseda a kto podpredseda.
P. Lapo5 sa opytal na tr6vnik pred Skolou, Zeje potrebn6 dat'flohy Skolnikovi, do m6 urobit'a ak
nem6 z6ujem. nech sa to rieSi inou cestou.
P. Ru5d6k uviedol, Ze sa uZ na tom pracuje, vybavil kultivrltor a bude sa vysievat'nov6 tr6va.
P. starosta informoval, Le prlxe dnes bola kontrola na regener6ciu centr6lnej dasti - b6l sa, aby
kontrola ne5la skontrolovat' chodniky do are6lu Skoly, pretoZe nestadi chodniky len urobit', ale je



potrebn6 sa o nich aj starat', do sa pri Skole nerobi. Upozornil na diery okolo chodnikov, listie na
parkovisku pri ZS s MS a in6.
V dase o 16: l8 hod sa dostavil p. JakSa.

P. starosta sa op;ital, di m6 niekto nejakf ot6zku alebo pripomienku - Ziadne otinky ani
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prij(majri:
Uznesenie E. l2l20l4
Obecn6 zastupitel'stvo Kapu5any berie na vedomie spriivu o dinnosti ZS s MS KapuSany.

Hlasovanie za predloZenV n6vrh: za:8 proti:0 zdrZal sa: 0

Uznesenie i. 13/2014
Obecn6 zastupitel'stvo Kapuiany schval'uje rozpodtovd opatr enie 1,. 112014 v ZS s MS Kapu3any.

Hlasovanie za predloZenV n6vrh: za:8 proti: 0 zdrLal sa: 0

p. starosta poznamenal, ako moZnri realiz6ciu.
P. starosta sa opital, di m6 niekto nejakri ot6zku
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie i. 1412014

alebo pripomienku - Ziadne ot|zky ani

Obecn6 zastupitel'stvo Kapuiany berie na vedomie spr6vu o dinnosti obce Kapu5any za l.
Stvrt'rok 20 14.

Hlasovanie za predloZenl/ niivrh: za: I

Bod i. 7 - Sprrlva o iinnosti obce za I. Stvrt'rok 2014.

P. starosta informoval poslancov, Le brfuna na PD je uZ funkdnri. Prebehlo asfaltovanie na ul.
Ptlchovskej, ul. PoZiarnickej ana ul. Vranovskej. Asfaltovanie prebiehalo s vel'k1y'm strojom
apreto opravy a vlispravky sa budri vykon6vat'po vel'kej noci. V tomto tyiZdni prebiehali
kontroly na vykonan6 projekty - veria, Le vsetko bude v poriadku. Dali sa vyhotovit' n6lepky na
hrobovd miesta, nakol'ko nie st uzatvorend n6jomnd zmluvy na jednotlivd hrobovd miesta. Bola
vykonan6 vfmena rozhlasu za bezdr6tovj - I. etapa - na budici qiZdei sa bude menit' zvyin6
dasc. Za riekou Sekdov boli roz5frend spevnend plochy na parkovisko. Bol osvetlen! prechod pre
chodcov pri kostole. Slovensk6 spriiva ciest konedne opravila zvodidli na zrikrute pri p.
Kocanovej. Parkje vyhrabany, na dom sa podiel'ali p. Brudiak a p. Kom6r, ktori pracujf v r6mci
maljch obecnly'ch sluZieb. Obec s nimi podpfsala dohodu na dal5i I mesiac. V parku boli taktieZ
vysaden6 tuje. Po nahLiseni prichodu kontroly boli zakrlpen6 kriky, ktor6 boli nrisledne rysadend
pri cooP Jednota na miesta, na ktoqich boli p6vodnd kriky odcudzen6, pripadne zniten6.
Informoval, ze vol'by prezidenta prebehli bez probldmov. v skolskej jed6lni chcri vymenit,
okienka na v,.idaj stravy. Bola poZiadavka na osvetlenie prechodu pre chodcov pred obecnym
riradom - rozpodet je uroben;y' - osvetlenie bude zrealizovan6 niekedy v II. polroku. v lete sa
pl6nuje premietat'filmy na amfite6tri, k domu je potrebn6 zaktpit'plitno a dataprojektor.
P. Rusd6k dal poziadavku na umiestnenie madiek, pripadne n6pisov na cestu - pozor skola, do si

proti: 0 zdrLal sa: 0



Bod i. 8 - Roznoitov6 opatrenie obce Kanu5anv i. 1/2014.

P. starosta preiiel a vysvetlil poslancom jednotliv6 body a d6vody rozpodtovdho opatrenie obce.
Opftal, di m6 niekto nejakf ot6zku alebo pripomienku - Ziadne ot6zky ani pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijimaj[:
Uznesenie i. 15/2014
obecn6 zastupitel'stvo KapuSany schval'uje rozpodtov6 opatrenie obce Kapusany E. l/2014.

Hlasovanie za predloZenyi n6vrh: za:8 proti:0 zdrLal sa: 0

V dase o l6:45 hod sa dostavil p. Bohata.
P. starosta odovzdal slovo p. Bohatovi, ktor;i sa vyjadril k pripomienkam k vykonanfm pr6cam
v telocvidni zo strany p. Ru5drika. Na pripomienkovan;i vypinad bol zaloLen! nadstavec, na ten
bol namontovanj nov;y' vypinad a to z d6vodu, ze nakol'ko elektrika bola poikodenri a elektrik6r
ju nechcel poSkodit'eite viac, preto to rieSil takjmto spdsobom - sfce to nebolo vel'mi estetickd,
ale fdeln6. V sirdasnosti je uZ vypinad opravenf a zasadrovan! Nerovnost' na podlahe je
z d6vodu, Ze povrch nebol rovny - robilo sa tak, ako sa robilo a to z d6vodu kr6ikeho easu
a finandnlch prostriedkov. Vyrovnanie podkladu by bolo zdihavd a taktieZ finanine ndroinej5ie.
P. Bohata ziirovefi poziadal, aby bolo v parku osvetlenie v r6mci kultirnejsieho prostredia,
bezpednosti a taktieL nakol'ko chodniky nie sri bezpedn6 z ddvodu ich nerowosti. Taktiez
poZiadal, aby pri basketbalovom ihrisku bola smetn6 n6doba, nakol'ko ked' bude nenoriadok.
ked'ze sa tam chodia hrrivar' deti. ktord nemajt kde hridzat' papiere a pod. rak ab1 nebolo
povedand, Ze neporiadokje zjeho prevridzky.
P. starosta skonitatoval, Ze osvetlenie by mozno mohlo byt' aj toho roku. cestu je potrebnd
urobit', len Skoda je, ze sa nevosla do regenerdcie, ale veri, ze kto bude v d'alsom u-ol"bno-
obdobi, Ze to urobf. Dalej je potrebnd premysliet' previdzkovanie ihriska, nakol'ko sa tam dii hrat'
basketbal a volejbal, nakol'ko tam sri umiestnen6 ko5e a taktieZ siet'.
P. starosta sa opftal, di m6 niekto nejakf ot6zku alebo pripomienku - Ziadne otazky ani
pripomienky neboli.

P. starosta vysvetlil poslancom, Ze je potrebnd zmenit' poplatok na n6jom a energie pre stavebny/
irad, aby obec nedopl6cala na ind obce, preto n6jom sa nech6va tak, ako je uveden6 vo VZN
obce KapuSany a energie sa vypoditali podfa podtu fudi. Tento dodatok sa dal schv6lit ai do
ostatnich obci. opytal sa, di mri niekto nejakri otiizku alebo pripomienku - Ziadne otrizky ani
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajf :

Uznescnie E. 1612014
obecnd zastupitel'stvo Kapusany schval'uje dodatok d. 2 k Zmluve o zriadeni spolodndho
obecndho lradu zo dha 15.7.2009.

Hf asovanie za predloZenli n6vrh: za:8 proti: 0 zdrLal sa: 0



Bod i. 10 - Ziadosti

t.
obecn6ho pozemku. ktoqi bude shlZit' ako pristupov6 komunik6cia k palqel4lq ti.
24 1 / | t. 24 | / | 0. 243 I t. 244t 1

P. starosta oboznrimil poslancov so ziadost'ou p. Kasd6ka a so Ziadost'ou p. Marcina
a poznamenal, ze to nieje v zmysle irzemn6ho pl6nu a taktiez pripomenul, 2eje potreLne vyriesit'
aj pozemok susediaci s pozemkom p. Kasd6ka. oboznrimil poslancov s vyjadrenim p. Debn6ra
k podanly'm Ziadostiam, ktorly' uviedol, Ze nie je to v srilade s rizemnfm pfuinom, brzdia nrls fondy
a nie je doriesenli strednj pozemok. MoZnost' je zo spodnej dasti od ul. Kr6tkej alebo pod
bytovkami. P. Kasd6k poznamenal, Ze p. Debn6r mu povedal, Ze pristup zhora je rnolni a taktiez
na Krajskom stavebnom frade mu uviedli, ze v pristupe zhora nie je ziaden probl6m. Trlto
situ6ciu riesi uL 4 roky a preto si mysli si, ze probldm je I'udskj - niekto je proti, citi sa ako
rukojemnik.
P. starosta uviedol, ze pristup je moZnll, ale aZ po uplynuti lehoty 5 rokov, ktor6 ich viaZe
k projektu, kton-i bol realizovany z eur6pskych fondov. Z6rovefi obozn6mil Doslancov a o.
Kaii6ka so zaverom stavebnej komisie.
P. Kasd6k sa oply'tal kedy uplynie lehota, na do p. Zemd6k uviedol, Ze lehota 5 rokov zadina
plynit' od ukondenia stavby a uhradenia poslednej platby.
P. Mathia poznamenal, ze sk6r obec sa citi ako rukojemnik, nakolko ked' rodina Kasd6kov6
uvaZovala o kripe pozemku, tak bola informovan6, ze predmetnii parcela nem6 prfstup, Ze pristup
je len od ul. Krritkej a preto obec neodpor0dala t0to parcelu kripit', do viak iodina Ka586kovri
neakceptovala a napriek upozomeniu obce uvedeni parcelu kupila s tim, ze oni si to zariadia.
Uviedol, ze p. KaSdrik hovori len o svojom pozemku, ale ten stredni pozemok ho nezaujlma.
oplital sa, Ze do urobi obec, ked' d6 srlhlas rod. Kaiddkovej a po dase pride majitel' stredndho
pozemku, Ze chce pristup - do v tom pripade bude obec robif?
P. Kasdak uviedol, Ze majitel' stredn6ho pozemku nechce na tom pozemku nid robit'. Ani on
osobne by tento pozemok nektpil, nakol'ko cez neho ide kanaliz6cia. op;ital sa di by nebolo
moZnd, aby zai'al staval bez pristupovej cesty aza ten das k1y'm on postavi dom, tak uplynie
piit'rodnri lehota.
P. starosta uviedol, Ze povolenie na stavbu sa nem6Ze dat'na parcelu bez pristupovej cesty.
Poslanci sa opitali , ze ako by priviezol na pozemok stavebni material, na do p. Kasirik uviedol,
Le uLby si to nejako dohodol so susedmi alebo napriklad vrtufnikom.
P. Lapos sa opytal, ze predo nerieii pristup od ul. Zrihradnej, di oslovil ostatnich majitel'ov
pozemkov.
P. Ka5drik uviedol, Ze by sa chcel stretnrit' spolodne s poslancami a s p. Debndrom.
P. starosta uviedol, ze p. Debn6r by povedal, Le sato d6 zmenou izemn6ho plinu. ale nedii sa to
z d6vodu projektu.
P. Zemi'6k obozn6mil p. Kasd6ka s pripomienkami, ktor6 boli k 0zemndmu pl6nu vo vecr
pristupovej cesty dan6 od obdanov b;ivajricich v susediacich blovk6ch.
P. Koko5ka uviedol, Ze prfstupovri cesta bola rieSenri popod bytovky, na do p. Mathia
poznamenal, Ze cesta bola pl6novanii popod bytovku, ale po tom na tejto pl6novanej ceste bolo
vybudovan6 parkovisko pre obdanov byvajficich v l8 bj..



P. Kokoska uviedol, ze p. starosta na zastupitel'stve sl'[bil, Ze sa to bude v izemnom pl6ne riesit',
tak nech to riesi, na do p. starosta uviedol, ze sa to moment6lne ned6 z d6vodu realizovanjch
projektov, ktord s[ financovan6 cez fondy.
P. Gutekova sa oply'tala p. Ka5d6ka, Ze predo neoslovil rod. Inasovri arod. Berezianinovri? p.
Marcin stihlasi, tak je potrebnd oslovit' e5te tieto dve rodiny.
P. Luk6d uviedol, Ze ch6pe situ6ciu p. Kaid6ka. v tejto situ6cii okrem inlich bol aj on srim.
TaklieZ si hl'adal pozemok, ten ktori m6, bol ako stvrtj, ale pri kaZdej ponuke zist'oval ako
prvd inZinierske siete a di m6 pristupovri cestu. Nakol'ko bol v tejto situecii, tak samozrejme by
zodvihol ruku, aby sa dali nabok obrubniky a dala sa cesta, ale je potrebnd mat' aj nadhlld, nie
ako p. Kokoska, musi sa mysliet' aj na nrisledky. Ak by doslo k najhorsiemu, kto zaplati pokutu
za poruSenie zmluvy s eur6pskymi fondmi?
P. Kaidiik uviedol, Ze ked'dojlo k zosuvu, tak boli sl'uby, ako obec pom6Ze a nid, na do p. Mathia
opetovne uviedol, Ze boli upozorneni, aby uvedenf parcelu nekupovali, nakol'ko je bez
pristupovej cesty a p. starosta uviedol, Lev 6b j. bol volhli byt.
P. starosta sa oplital, di m6 niekto nejaki ot:izku alebo pripomienku? poslanci sa zhodli, aby p.
starosta pozval na rieSenie dan6ho probldmu stavebnf komisiu, vlastnikov pozemkov a obecnri
radu.

Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie E.17/2014
Obecnd zastupitel'stvo Kapusany na z|klade Ziadosti Ing. Jozefa Kasd6ka a Stefana Marcina o
majetkovopriivne vysporiadanie dasti obecn6ho pozemku KN c d. 241/13 za fdelom zriadenia
pristupovej komunik6cie k parcel6m KN c d. 24llll,24l/10,24311 a244ll nesrihlasi sjeho
majetkovopr6vnym-,vysporiadanim z d6vodu, Ze tento majetok nepova Luje za nepotrebny az
dovodu nesiladu s Uzemnlim pl6nom obce Kapu5any, Zmenyadopinky20l3.

Hlasovanie za predloZenly' nSvrh: za:7 proti:0 zdrLal sa'. p. Koko5ka

II.

I starosta obozn6mil poslancov, Ze v dei konania ocz bolo na obecnj frad
doruden6 Rozhodnutie okresndho riradu presov, odbor opravnfch prostriedkov, ktor,-i preskimal
odvolanie p. Pastern6ka a materiiil napadnut6ho rozhodnutia Okesndho riradu preiov, odbor
starostlivosti o Zivotnd prostredie, oddelenie ochrany prirody a vybran;ich zloziek Zivotndho
prostredia, ktory vo veci vydania. dodatodndho vodopr6vneho povolenia na zmenu stavby
,,Kapusany - spolodn6 kanaliz6cia obcf", So 12 Kanalizfucia Kapusany dodatodne povolil zmenu
vodnej stavby podl'a projektu vypracovanom autorizovanjm inZinierom. Z verom Rozhodnutia
odvolacieho orgrinu je, Ze napadnut6 rozhodnutie potvrdzuje a v sflade s ustanovenim $ 59 ods. 2
z:ikona d. 7l11967 Zb. o spr6vnom konani vz.n.p. odvolanie zamieta. Rozhodnutie oivolacieho
orgrlnu je konedn6 a proti tomuto rozhodnutiu sa nemoino d'alei odvolat,.
P. starosta uviedol, Ze na zitklade Ziadosti wS, a.s. Kosice o odkipenie pozemku pod
prederp6vadkou pri p. Pasterniikovi a v zmysle zmluvy o budricej ktpnej zmluve io dna 17. 05.
2013 je potrebnd prijat' uznesenie. op;ital sa, di m6 niekto nejakri ot6zku alebo pripomienku -
Liadne ottuky ani pripomienky neboli.



Poslanci k tomuto prijimajf :

Uznesenie i. l8/2014
obecne zastupitel'stvo Kapusany schval'uje predaj pozemku registra c KN parceln6 dislo 109i3
o vymere 30 m'. druh pozemku zastavane plochy a nridvoria, ktory vznikol geometricklim
pl6nom dislo 4/2014 vyhoroven;im Geoprofil s.r.o. Koiice di,a 20.1.2014, fradne overenjm
okresnfm rlradom katastr5lny odbor Presov dia 4.2.2014 pod d. Gl-12g/2014 pre
v;y'chodoslovenskri vodrirenskri spolodnost', a.s. Kosice v zmysle zmluvy o bud(rcej kripnej
zmluve d. 234l62l20l3lIu zo dia 17 .5.2013.

Hfasovanie za predloZenli nrivrh: za:8 proti:0 zdrLal sa:. 0

P. starosta obozn6mil poslancov so Ziadost'ou p. Hafka a ntnome na n6krese katastr6lnei maov
uk6zal o kor6 parcely sa jednri a kto je majitel'om jednotlivlich parciel. Uviedol, Ze vlasinikom
predmetnich parciel je SPF a v malom podiere obec Kapusany. obec parcelu, ktorej je
vlastnikom vykosi a ziirovei poZiada SPF o vykosenie. Navrhol, aby stavebni komisia presetrila
pridinu a moZnost' odvodnenia danjch parciel, pridom poznam enal, Le voda, ktoi6 sa na
parcel6ch zdrLiava je vodou aj zpozemku p. Hal'ka ajeho susedov, v dom sa zhodli aj poslanci.
P. starosta sa oplital, di m6 niekto nejakri ot6zku alebo pripomienku - Ziadne otizry ani
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijfmajri:
Uznesenie i. l9l2014
obecnd zastupitel'stvo Kapusany na zitklade ziadosti p. Mari6na Hafka o rieseni vykosenia a
odvodnenia pozemku medzi Zeleznidnou trat'ou a vlastnikmi pozemkov na ulici Na rinku uklad6
starostovi obce v spolupriici so Slovenskym pozemkovyim fondom zabezpedit'jeho pokosenie
a preverit' mo2nosri jeho odvodnenia.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:8 proti: 0 zdrial sa:0

IV. AK - TARABdAK. s.r.o. - Wzva na mimosfdne v.vrovnanie

P. starosta obozndmil poslancov s vlizvami 
-p. 

advokdta JUDr. Jozefa Tarabd6ka, ktoni prevzal
pr6vne zastfpenie Jozefa a Miroslava eisarikovych vo veci vysporiadania uiurtni"trru
k pozemkom v k.r!. Kapu5any a pr6vne zastfpenie pr6vnych z6stupcov po pridelcoch, neb. J6novi
a Miirii Fertal'oqich vo veci vysporiadania vlastnictva k pozemkom v-k.ri. Kapusany, ktor6 boli
doruden6 na obecnl/ frad diia 03. 03. 2014 a n6sledne dru 2s. ol. 2014. N6sledn; ooslancom
podro.bne vysvetlil danir problematiku a n6zorne na n6krese katastrdlnej mapy ukriial o ktor6
parcely sa jednri. opjtal sa, di m6 niekto nejakf otdzku alebo pripomieniu - z-iadne ot6zky ani
pripomienky neboli.



Poslanci k tomuto prij imajfr:
Uznesenie E. 20/2014
obecnd zastupitel'stvo Kapu5any srihlasi s opravou z6pisu parcely d. c KN l3g6 o vjmere 436
m' zapisanej na LV 1037 k. f Kapusany v zmysle presetrenia AK - TARABdAK s.r.o., presov.

L Srihlasi, aby obec Kapusany zmluvou uznala vlastnictvo pr6vnych nastupcov po p6vodn;ich
vlastnikoch - prfdelcoch Jrina Cisririka a manz. M6rie r. Brehovej k pozimku, ktorli im bol
pridelenli Vlfmerom o vlastnictve t,. 2313/48 z 19.3.1948 povereni*va pddohospodrirstva a
pozemkovej reformy v Bratislave ako parc. 1366ll-6 o vjmere 5755 m2 a z ktordho ie dast' o
vjmere l6 m' zapisand ako vlastnictvo obce Kapusany v parc. CKN l3g6 na LV i. i037 k.[.
Kapu5any bez priivneho titulu. Tento stav bol zistenj znaleckly'm posudkom znalca lng.
Mihatika t,.8/12 v konani priivnych nastupcov po pridelcoch Jozef iisririk, nar. 13.10.1962 a
Miroslav cis6rik, nar. 5.9.1967 obaja bytom Kapusany, Topol'ova 29014 proti Slovnaft a.s.
Bratislava na Okresnom sfide Pre5ov, t,.k.2BC 220109.

Jozef iis6rik nadobudol spoluvlastnicky podiel k uvedenej v;imere 16 m2 dedidstvom
podfa D 399/99, Dnot 57199 v ll2 a Miroslav iis,irik na z6klade daiovacei zmluvv N 103/99.
Nz74/99 v l/2.

_. srihlasi, aby ako spoluvlastnfci boli k tejto dasti z parc. 13g6 zapisanf Jozef a Miroslav
Cisririk v podielo ch po 1/2.

2. Srihlasi, aby obec Kapusany zmluvou uznala vlastnictvo prdvnych n6stupcov po p6vodnfch
vlastnikoch - pridelcoch Jrinovi Fertal'ovi a manz. M6rii Fertal'ovej rod. Rindko- [ pozemku,
ktorli im bol pridelenly' Vly'merom o vlastnictve t,. 23l3l4g z 19.3.194g poverenictva
p6dohospoddrstva a pozemkovej reformy v Bratislave ako parc. 1366/l-9 o vjmere g632 m, i
z ktorej je dast' o 4imere 95 mz zapisan| ako vlastnfctvo obce Kapusany v parc. cKN I 3 g6 na
LV.d. 1037 k.ri. Kapusany bez priivneho titulu. Tento stav bol zisteny znalech;m posudkom
znalca lng. Tarasovida d. 5/2005 ako al Zp t,. l2l13 znalca lng. Mihalika ako dast'parc. l3g6 v
konanf o urdenie vlastnictva, d.k. l3c 229/2009 p'ivnych n6stupcov po pridelcoch protr
Slovnaft a.s. Bratislava.

Pr6vni n6stupcovia, ktorf v sridasnosti vystupujfi ako trdastnici konania a spoluvlastnici
uvedenej dasti pozemku, s[
a) deti pridelcov
Marta Bodniirov 6, nar.27 .4.1932
Milan Fertal', nar. 2.8.1 947
Franti5ek Fertal'. nar. 17. l0.l 950
b) vnuci po zomrellch det'och
J6novi Fertal'ovi , nar. 3.8.1942, zomr. 6.12.2011
Anne Kas6kovej , nar.27 .12.1938, 2omr. 28.12.2004
FrantiSke Ferencovej, nar. 2.7. 1936, zomr. 30.3.2008
ktori nadobudli spoluvlastnicke podiely ako dedidstvo po pridelcoch, resp. po ich det,och.

Sihlasi, aby ako spoluvlastnici boli k tejto dasti z parc. 13g6 zapisani pr6vni n6stupcovia
pridelcov.

Hlasovanie za predloZenly' n6vrh: za.. B proti: 0 zdrZal sa: 0



Vol'anskdmu.

P. starosta obozn6mila poslancov, Ze Petrovi Vol'ansk6mu diia 31.03.2014 skondila Dlatnost'
n6jomnej zmluvy v l8 bj.. Nrijomca spiia podmienky na predlzenie n6jomnej zmluvy na dobu
urditir - 3 roky s moZnost'ou opakovan6ho predlZenia zmluvy o n6jme bytu.
P- starosta sa opital, di m6 niekto nejakri ot6zku alebo pripomienku - Ziadne otrizky ani
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie E.2ll20l4
Obecnd zastupitel'stvo Kapu5any srihlasi s prediZenim zmluvy
n6jomnom byte 18. bj. pre Petra Vol'ansk6ho od 1.4.2014 na dobu
opakovan6ho predlZenia.

o n6jme bytu v obecnom
urditt 3 roky s moZnost'ou

zdrZal sa: 0

Bod i. 11 - R6zne

P. Ferenc informoval poslancov, Le na z|klade poverenia starostu obce Kapusany na vykonanie
kontroly, ktor6 bolo vydand v zmysle uznesenia ocZ t. l0/2014 rrykonal' kontrolu 

" 
25 , vS

Kapusany. Predmetom kontroly bolo uplatnenie nariadenia vl:idy SR d. 44112013 Zb., ktorj.m sa
uplatfiuj ri.zvli Send stupnice platovlich tarif zamestnancov pri vykone prdce vo verejnom z6ujme
v ZS s MS a zdrovei spracovar' platobni inventuru .u.estnuncou zS s MS Kaousanv.
Kontrolovanj subjekt ku diu vlkonu kontroly evidoval celkom 6g zamestnancov, . toho 9 na
materskej dovolenke a d'al3ej materskej dovolenke. U vsetklich pedagogicklich
a nepedagogicklich pracovnikov ku diu 01. 01. 2014 boli uplatnen6 zvly'sen6 stupnice ltitovychtarif v zmysle priloh nariadenia vlidy d. 44112013 Zb.. Kontrolou neboli zistln6 nedostatky.
zitrovei oboznitmil poslancov s platovou in_ventfrou, ako aj rozsahom potreby finandnliih
prostriedkov na mzdy pre pracovnikov ZS s MS.
P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejakrl ot6zku alebo pripomienku - Ziadne ot6zky anr
pripomienky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie E. 2212014
obecn6 zastupitel'stvo Kapusany berie na vedomie spr6vu o vykonani kontroly v ZS s MS
Kapuiany v zmysle uznesenia d. 1012014 zo dia2t.1.2014.

Hlasovanie za predloZenl/ ndvrh: za: B proti:0

Hlasovanie za predloZenf n:ivrh: za:8 proti: 0 zdrLal sa: 0

P. starosta pripomenul poslancom ich spolodnd stretnutie, ktor6 sa konalo v obci Ijubotice s tVm.
Le na zdklade tohto stretnutiaje potrebnd prijat' uznesenie.
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Poslanci k tomuto prijimaj ri:
Uznesenie i. 2312014
Obecn6 zastupitel'stvo KapuSany:
l. berie na vedomie Informaciu o stave implement6cie ISRO "chr6nime spolu poklady Safrrinu,'

v rrimci PRV SR 2007 - 2013
2. berie na vedomie inform:iciu o Priprave novej ISR0 na obdobie 2014 - 2020
3. srihlasi s rlhradou dlenskdho prfspevku MAS Safr6n na rok 2014 vo v;iSke 3 01g,30 EUR

Hlasovanie za predloZen;i nrivrh: za: t proti:0 zdrLal sa: 0

Bod i. 12 - Diskusia.

P. zemt\k oboznrimil poslancov s dkinkom, ktorj p. Kokoska uverejnil na svojej intemetovej
strenke Kapu5any.info a nSsledne sa vyjadril.
Na uvedenf striinku nechodi, ale ked'mu niekol'ko obdanov povedalo o predmetnom dlanku a di
mu nevadi tak si ho predital. Podotkol, Le na ocz sa rozpr6valo, ze asi sa projekt nepod6, pridom
boli uvedend ddvody predo, napriek tomu ziadosc bola podan6 (ziroveft oioinrimil s odpoved,ou
- e-mailovou postou s riradom vl6dy, ze Ziadosc bola prijat6) a preto nevie, predo p. Kokoska robi
zinery pred ukondenim terminu podania ziadosti. poZiadal p. Kokosku, aby sa ospravedlnil nie
jemu, ale ditatel'om, Ze ich informoval nepravdiv,imi informriciami.
P. Lukrid sa oplital, Le na zifulade doho p. Ko[oska uviedol, Ze projekt sa nepod6, ked' sa za
nepodanie projektu ani nehlasovalo.
P. Koko5ka uviedol, Ze napisal to mieme, Ze mohol e3te hor5ie.
P. zemt\k d'alej informoval, 2e vahalo sa s podanim Ziadosti a to z d6vodu, Ze v rozpodte neboli
uvedend tie veci, ktord boli prezentovan6 - vizualizlcia projektu bola na J sekcie, ale vdefi
odovzdania Ziadosti p. riaditel' k rozpodtu priniesol uZ len dve zredukovan6 sekcie. tsolo
stretnutie s projektantkou, manaLdrka uviedla, Ze rozpodet g0.000,- bol len n6strel a ked'si vsetky
poloZky sditavala, takjej to vySlo na 170.000,- € bez DpH.
P. Kokoika uviedol, Ze p. Zemt6k priSiel na ocZ s kopou papierov - qy'hovoriek, na do p.
Zemdiik argumentoval, Ze tieto e-maily boli fakty.
P. Mathia podotkol, Ze keby p. Kokoska na svojej str6nke uviedol, Ze chodniky na ul. Hlavnei nie
sri kvdli nemu. ze DSS nie je kv6li nemu. na do reagovai p. Kokoska. ze d6vodom nerealiiacie
chodnikov na ul. Hlavnej je, ze tam nie je kanril. Na to p. Jaksa poznamenal, Ze kanril m6Ze ist'
mimo chodnika.
P. Gutekovri poznamenala, Ze p. KokoSka hovori tak, ako keby obec nepod6vala Ziadne projekty.
P- Zemtik uviedol, Ze aj v roku 2013 bolo podanjch niekol'ko projeitov, samozrejme niektord
boli neschvrilen6 - z d6vodu nedostatku finandnllch prostriedkov, ale I I bolo schv6lenlich.
P. starosta uviedol, ze Ziadost' bola podanii napriek tomu, Ze nebola v sflade s prvomou
prezentdciou.
P. Jak5a navrhol, Ze by bolo potrebnd, aby sa do Kapusianskeho obdasnika napisalo. do vletko sa
za 4 roky urobilo. aby sa porovnalo, eo urobil p. Kokoska a io sa urobilo za p. pribulu. VSctko io
sa urobilo, tak p. Koko5ka bol proti.
P. starosta na n6vrh p. Jaksu uviedol, ze nemii potrebu pisat', do bolo uroben6, nakol'ko I'udia to
vidia. M6 este vizie, do je eSte potrebn6 urobit', kto pride po iom, tak tieto vizie bude mat,na
papieri. Je potrebn6, aby sa na budfci rok dal rozpodet na chodnik na ul. Hlavnei. nakol'ko ie
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hanbou. TaktieZ ho mrzi kriZovatka na ul. Pre5ovskej - bolo rie5enie ku ktordmu boli 4 vjnimky,
ale Zial' zastavilo sa to na nesihlase obCanov, je len Skoda tjch Zivotov. N6sledne p. starosta
vyzval poslancov, aby po Vel'kej noci pri5li do kultrimeho domu na verejnd zhromaZdenie.

P. starosta sa opjtal di m6 niekto v r6mci diskusie nejakf dotaz alebo otrizku - nikto sa ku
slovu neprihl6sil.

Bod I. 13 - Z$ver

P. starosta pod'akoval poslancom za fdast' a aktivny pristup podas rokovania OcZ.

Ing. J6n Zemd6k
prednosta obecn6ho fradu

Overoval:
Jana

Anton Mathia
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